
Idejnopolitična usposobljenost zaostaja
Seja občinskega komiteja Zveze komunistov

Idejnopolitično usposabtjanje je bila
osrednja tema seje obCinskega komiteja
ZKS Bežigrad, ki ji je prisostvoval tudi Dra-
goslav Markovič, član CK ZKJ, med svojim
obiskom za Bežigradom, V pripravljenem
gradivu je bila poudarjena nizka idejnopoli-
ttčna usposobljenost našegačlanstva, karse
odraža v premajhni udarnosti osnovnih or-
ganizacij ZK. K temu v veliki merl pripomore
tudi slaba priprava sestankov, ki so nezani-
mivi in neučinkoviii. Splošna ugotovitev je,
da takšne osnovne organizacije nimajo ugle-
da. kar je nakazala že »Akcija 100".

Dejstvo je, da osnovne organizacije niso
dovolj usposobljene za zahtevne naloge, ki
so pred njimi. Temetjni problem je nesiste-
matično izobraževanje, Njihova skupina zna-
čilnost je neločevanje bistvenega od nebi-

stvenega, saj so premto samoiniciativne in
preveč čakajo na spodbudo, navodila in na-
vodila komisije za idejnopolitično usposab-
Ijanje in komtteja. Oruga značilnost je slaba
predpriprava in izvedba usposabljanja ter
nezadostna motiviranost članov ZK za samo-
stojno in organizirano idejnopolitično uspo-
sabljanje,

Zanimivo je stanje v delovnih skupnostih
skupnih služb, kjer je usposabljanje slabo in
se odvija le v najnujnejših okvirih, čeprav
imajo osnovne organizacije v teh službah
Člane z visoko izobrazbo.

V razpravi so člani komiteja poudarili, da
med Člane osnovnih organizacijah še ni pro-
drla miselnost 0 nujnosti izobraževanja in
usposabljanja kot pogojev za uspešno delo-
vanje zveze komunistov. Receptov ni mogo-

če dajati, pa tudi seminarji še niso taki, kot bi
moralt blti. Potrebno je razmisliti o konkret-
nem programu in organiziranosti izobraže-
vanja ter 0 tem, kaj naj bi naredila organizi-
rana šola in kaj marksistični center. Posebno
pozornost je treba nameniti izobraievanju
komunistov, ki so odgovorni za samouprav-
no problematiko in kompleks dohodkovnih
odnosov.

Nizek idejni nivo našega članstva ima lah-
ko resne posledice tudi v celotni SLO in
družbeni samozaščiti, zato se bo treba nujno
vključiti v organizirano šolstvo, za kar sedaj
skrbi marksistični center. Veliko je po-
manjkljivosti pri formuliranju političnih sta-
lišč, saj na sestankih le razpravljajo, ustvar-
jalnih misli pa ni, ker se vsi z vsem strinjajo,
Spodbudno je, da za Bežigradom dobro dela

občinska politična šola. V srednji enoletni
politični šoli pa je premalo osnovne snovi za
pogovor, zato predavatelji ne morejo ustva-
hti dialoga. Zaskrbljuje dejstvo, da večina
tega kadra nato odide v administracijo in
zanemari delovno osebje iz katerega so izšli.
Z delom detavske univerze ne moremo biti
zadovoljni, čeprav izobraževanje ni poceni,
saj je samo komite za ta namen porabil v
lanskem letu 500.000 din.

Potrebno bo veliko pozornosti pri izbiri
predavateljev in ločiti med akcijskimi in izo-
braievalnimi seminarji, Oceniti )e treba uČi-
nek usposabfjanja in poskrbeti za učinkovil
sistem izobraievanja, ki naj ga prevzameta
ideološka in kadrovska komisija.

D. BESEDNJAK


